



pro audio



MC-1000

有线全数字会议系统 Wired all-digital conference system

MC-1000是一款有线全数字会议系统，本系统主机是全数字会议系统的核心部分，采用反馈抑制、噪声消除、自动增益、数字均衡等DSP处理技术。支持多种会议模式选择，适合各种类型会议。本系统主机可安装于19英寸标准机柜上，易于存放和保管。本系统会议单元采用台面可移动式，一体式大咪管；单元内置14MM高保真振膜音头，超强指向性麦克风阵列技术，拾音距离可达80CM以上。

MC-1000 is a wired full digital conference system. The host of this system is the core part of the full digital conference system. It adopts DSP processing technologies such as feedback suppression, noise cancellation, automatic gain and digital equalization. It supports a variety of meeting modes selection, suitable for various types of meetings. The main host of the system can be installed on the 19 inch standard case, easy to store and keep. The conference unit of the system adopts movable table, integrated big microphone tube. The unit is built in 14mm high-fidelity diaphragm sound head, super directional microphone array technology, and the sound picking distance can reach more than 80 CM.

SPECIFICATIONS

主机技术指标 HOST PARAMETERS

电源Power Supply:	220V AC
静态功率Static Power:	12W
最大输出功率Max Output Power:	350W
频率响应Frequency Range:	20~20kHz
信噪比(S/N Ratio):	> 80dB
总谐波失真Harmonic Distortion:	< 0.05%
通道串音Channel Crosstalk:	> 80dB
外形尺寸Dimensions:	宽W 485mm(包括把手including handles) 高H 100mm(2U,including case foot pat) 深D 355mm

列席单元话筒技术指标 CONFERENCE UNIT PARAMETERS

频率响应Frequency Range:	80Hz~16kHz
灵敏度Sensitivity:	-44dB ± 2dB
参考拾音距离Refer Sound Picking Distance:	15~80cm

